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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért hagyja, hogy így legyen?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A sajtóban komoly visszhangot  kapott  annak a kisfiúnak az  esete,  aki  április  18-án  kirándulás
közben balesetet szenvedett és azonnali ellátásra szorult. A kétéves gyermek a Hármashatár-hegyen,
kirándulás közben elesett,  és a szemébe belefúródott egy kisméretű bot. A seb erősen vérzett,  a
szülök  mentőt  hívtak.  A mentők  hamar  kiértek,  de  mire  Budáról  elértek  a  kőbányai  Bajcsy-
Zsilinszky Kórházba, az intézetben közölték, hogy nem tudják ellátni a kisfiút. A kórház közölte,
hogy  az  intézmény  nem  gyermekkórház,  így  3  év  alatti  gyermekek  ellátására  alkalmas
aneszteziológiai műszeres felkészültséggel nem rendelkezik. Ezért éppen a gyermek érdekében és a
szakmai ajánlásoknak megfelelően történt  az átirányítás  a  legmagasabb szintű,  speciális  ellátást
nyújtó szolgáltatónak.

Végül a beteg a Semmelweis Egyetem Szemészeti Klinikájára került, ahol azonban vonakodtak az
ellátással,  mondván,  hogy  a  legsúlyosabb  állapot  meghatározásához  az  ügyeletes  intézmény
beutalója  kellett  volna,  vizsgálati  eredmények  után.  A  tényekhez  tartozik,  hogy  -  a  szülők
könyörgésére  -,  a  balesetet  szenvedett  gyermeket  az  intézményben  soron  kívül,  a  szakma
szabályainak  megfelelően  ellátták,  függetlenül  attól,  hogy  ezen  a  napon  a  klinika  nem  volt  a
sürgősségi ügyeletre kijelölt fővárosi intézmények között.

Tisztel Miniszter úr!

Ez  az  eset  is  rávilágít  arra,  hogy  az  Ön  által  felügyelt  egészségügyben  a  betegirányítás
szervezetlensége nem kivételes  eset,  hanem sajnos maga a  szabály.  A betegek szakszerű,  gyors
ellátását  a  rendszer  egyáltalán  nem  garantálja,  az  kizárólag  a  mentőszolgálat,  a  kórházak
dolgozóinak lelkiismeretes munkájának köszönhető.



Emlékeztetem Miniszter  urat,  hogy Ön a sürgősségi  ellátásban tapasztalt  botrányos  ügyek után
ígéretet tett annak rendbetételére.

Ezért kérdezem Önt:

Miért nem teszi végre rendbe a sürgősségi betegirányítási rendszert? 

Miért hárítják át a felelősséget a kórházakra? 

Miért nem gondoskodik arról, hogy az egészségügyi intézményekben elegendő orvos, szakápoló,
megfelelő felszereltség legyen? 

Tisztelettel várom válaszát!
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